

### 新华行业轮换灵活配置混合型证券投资基金分红公告

公告送出日期:2022年12月20日

Table with 2 columns: 1 公告基本信息, 2 与分红相关的其他信息. Includes fund name, dates, and contact info for Xinhua Fund Management Co., Ltd.

Table with 2 columns: 分红对象, 权益登记日. Lists eligible shareholders and the record date for the dividend distribution.

新华基金管理有限公司 2022年12月20日

### 国联安货币市场证券投资基金调整大额申购、转换转入及定期定额投资业务限额的公告

公告送出日期:2022年12月20日

Table with 2 columns: 1 公告基本信息, 2 其他需要提示的事项. Details fund limits and management policies for Guolian'an Money Market Fund.

国联安基金管理有限公司 二〇二二年十二月二十日

### 上海电力股份有限公司董事会2022年第十四次临时会议决议公告

公告送出日期:2022年12月20日

Main text of the Shanghai Electric Board of Directors' 2022 14th Temporary Meeting Resolution, covering agenda items 1-4 and resolutions.

Table with 2 columns: 股东大会决议公告, 2 议案审议情况. Summarizes key resolutions and voting results.

上海电力股份有限公司董事会 二〇二二年十二月二十日

### 上海电力股份有限公司关于参与国家电网集团应收账款资产证券化业务的关联交易公告

公告送出日期:2022年12月20日

Main text of the Shanghai Electric announcement regarding the asset securitization business with the State Grid Group, including background and terms.

Table with 2 columns: 关联交易公告, 2 关联交易公告. Provides details on the related party transaction.

上海电力股份有限公司董事会 二〇二二年十二月二十日

### 上海电力股份有限公司关于公司重大资产购买交割进展的公告

公告送出日期:2022年12月20日

Main text of the Shanghai Electric announcement regarding the progress of the major asset acquisition transaction.

Table with 2 columns: 重大资产购买交割进展的公告, 2 重大资产购买交割进展的公告. Lists companies involved in the acquisition.

上海电力股份有限公司董事会 二〇二二年十二月二十日

### 派斯林数字科技股份有限公司2022年第三次临时股东大会决议公告

公告送出日期:2022年12月20日

Main text of the Paselin Digital Technology announcement regarding the 2022 3rd Extraordinary General Meeting.

Table with 2 columns: 股东大会决议公告, 2 股东大会决议公告. Voting results for the 2022 3rd Extraordinary General Meeting.

派斯林数字科技股份有限公司董事会 2022年12月20日

Main text of the Paselin Digital Technology announcement regarding the 2022 3rd Extraordinary General Meeting.

Table with 2 columns: 股东大会决议公告, 2 股东大会决议公告. Voting results for the 2022 3rd Extraordinary General Meeting.

派斯林数字科技股份有限公司董事会 2022年12月20日

Main text of the Paselin Digital Technology announcement regarding the 2022 3rd Extraordinary General Meeting.

Table with 2 columns: 股东大会决议公告, 2 股东大会决议公告. Voting results for the 2022 3rd Extraordinary General Meeting.

派斯林数字科技股份有限公司董事会 2022年12月20日

### 银河基金管理有限公司关于更新银河成长优选一年持有期混合型证券投资基金风险等级的公告

公告送出日期:2022年12月20日

Main text of the Galaxy Fund Management announcement regarding the risk level update for the Galaxy Growth Selection fund.

银河基金管理有限公司 2022年12月20日

### 振德医疗用品股份有限公司关于参与投资绍兴国创振德医疗产业一期股权投资合伙企业(有限合伙)的公告

公告送出日期:2022年12月20日

Main text of the ZhenDe Medical announcement regarding the investment in the Guochuang ZhenDe medical industry fund.

Table with 2 columns: 股权投资公告, 2 股权投资公告. Details of the investment in the Guochuang ZhenDe fund.

振德医疗用品股份有限公司董事会 2022年12月20日

Main text of the ZhenDe Medical announcement regarding the investment in the Guochuang ZhenDe medical industry fund.

Table with 2 columns: 股权投资公告, 2 股权投资公告. Details of the investment in the Guochuang ZhenDe fund.

振德医疗用品股份有限公司董事会 2022年12月20日

Main text of the ZhenDe Medical announcement regarding the investment in the Guochuang ZhenDe medical industry fund.

Table with 2 columns: 股权投资公告, 2 股权投资公告. Details of the investment in the Guochuang ZhenDe fund.

振德医疗用品股份有限公司董事会 2022年12月20日

Main text of the ZhenDe Medical announcement regarding the investment in the Guochuang ZhenDe medical industry fund.

Table with 2 columns: 股权投资公告, 2 股权投资公告. Details of the investment in the Guochuang ZhenDe fund.

振德医疗用品股份有限公司董事会 2022年12月20日

Main text of the ZhenDe Medical announcement regarding the investment in the Guochuang ZhenDe medical industry fund.

Table with 2 columns: 股权投资公告, 2 股权投资公告. Details of the investment in the Guochuang ZhenDe fund.

振德医疗用品股份有限公司董事会 2022年12月20日